
  

 

 

 

 

SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 12. oktoobril 2023, nr 1-5.10/23 

 

Koosoleku algus kell 17.00 

                    lõpp kell 17.40 

 

 

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Timo Muttanen, protokollis teabehaldur Elo Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ja volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest abivallavanem 

Ingrid Spitz ja finantsjuht Küllike Olup (registreerimisleht lisatud). 

 

Spordikomisjoni koosolek toimus Microsoft Teams keskkonnas. 

 

Päevakorras: 

1. Volikogu 26.10.2023 istungile esitatud ning spordikomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 22 „Jõhvi Vallavolikogu töökord“ muutmine; 

1.2. Jõhvi valla 2023. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine. 

2. Infovahetus ja jooksvad teemad.  

 

 

1. Volikogu 26.10.2023 istungile esitatud ning spordikomisjonile suunatud järgmiste eelnõude 

läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi valla 2023. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine. 

Ülevaate eelnõust tegi finantsjuht Küllike Olup, kes andis ülevaate tulude suurendamisest üksikisiku 

tulumaksu osas, saadavatest toetustest tegevuskuludeks, investeerimistegevuse korrigeerimisest ning 

lisafinantseerimise käigus kaetavatest tegevustest. 

Spordikomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid selle esitamisega volikogu 26.10.2023 

istungile menetlemiseks. 

 

Finantsjuht Küllike Olup lahkus koosolekult.  

 

1.2. Jõhvi Vallavolikogu 18.08.2022 määruse nr 22 „Jõhvi Vallavolikogu töökord“ muutmine. 

Eelnõud tutvustas abivallavanem Ingrid Spitz. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning spordikomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid 

selle esitamisega volikogu 26.10.2023 istungile menetlemiseks. 

 

2. Infovahetus ja jooksvad teemad. 

Kultuuri- ja spordinõunik Avo Sambla andis komisjoni liikmetele ülevaate järgmistel teemadel: 

• multifunktsionaalse spordiväljaku (multiarena) projekti arengust;  

• Jõhvi jalgpalliklubide esindajatega toimunud kohtumisel käsitletud teemadest;  

• Spordiklubi BC Karjamaa MTÜ juhatuse liikme taotluse seisust;  

• Spordiürituste läbiviimise toetus – toetuse esitamise tähtaeg 01.november;  

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

• 2024. aasta spordisündmuste kuupäevad. 

 

Volikogu esimees Vallo Reimaa tundis huvi, millised arengud on toimunud Ida-Virumaa 

Kutsehariduskeskuse spordisaali teemadel. Avo Sambla lubas asjaga tegelda ja teisele osapoolele end 

meelde tuletada.  

Koosolek juhataja Timo Muttanen andis teada, et Jõhvi pargi terviserada on multšiga kaetud, suusarull 

on tellitud, kuid pole veel kohale jõudnud ning uuendatud on spordisaali (jõusaali) inventari.  

Avo Sambla andis ülevaate sügistormis kannatada saanud valla spordiobjektidest ning ühtlasi teavitas, 

et vallavara spetsialist on kahjudega kursis ning suhtleb kindlustuse esindajaga kahjude hüvitamise 

osas.  

 

Koosoleku juhataja Timo Muttanen tänas koosolekul osalemast ja andis teada, et järgmine 

spordikomisjoni koosolek toimub 16. novembril 2023. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Timo Muttanen  

Koosoleku juhataja       

 


